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Jaarverslag 2022 
 

In dit verslag leest u over de belangrijkste onderwerpen die in 2022 aan de orde zijn geweest. 

Vanwege de lengte worden niet alle details vermeld. Mocht u aanvullende vragen hebben, dan kunt 

u ons persoonlijk benaderen of per mail uw vragen stellen: buurtvereniging@horstentelgt.nl  

 

Bestuur  

Het bestuur van de buurtvereniging heeft elke maand vergaderd. Waarvan 3 keer als Buurtteam in 

aanwezigheid van medewerkers van de gemeente Ermelo. We hebben ons ook laten horen op 

diverse raadsvergaderingen, (online) informatiebijeenkomsten (over Tiny Houses Groene Zoom, 

bestemmingsplan Recreatiecluster Horst, woningbouw hoek Horsterweg/Fokko Kortlanglaan, Hart 

van Horst). We hebben zelf 3 bewonersbijeenkomsten georganiseerd in Ons Huis over het 

windmolenpark, het bedrijventerrein en grootschalige woningbouw. Daarnaast vertegenwoordigen 

2 bestuursleden de Buurtvereniging in De Klankbordgroep Windmolenpark.  

We hebben kennisgemaakt met de nieuwe partij EénErmelo en na de verkiezingen en 

coalitievorming met de nieuwe wethouders. Tenslotte is er een kennismakingsbezoek bij het 

Voedselbos geweest.  

 

Mariëlle van Hartskamp heeft aangegeven in 2023 na zes jaar te willen terugtreden als bestuurslid 

en secretaris zodra er een opvolger is gevonden.  

 

Enquête onder bewoners 

Vanwege de druk op het buitengebied en alle ontwikkelingen die van verschillende kanten op ons 

af komen hebben we begin 2022 een online enquête gehouden waar we via vragen en filmpjes 

hebben gevraagd hoe buurtgenoten denken over allerlei onderwerpen: van rotonde Horst Noord, 

zoekgebied grootschalige woningbouw tot industrieterrein A28, windmolens, zonnepanelen en 

zonnevelden, verkeer, wonen en functie verandering. 

 

De conclusies zijn tijdens de ALV van 2022 gepresenteerd en in de presentatie terug te vinden. 

 

Stemwijzermatrix 

Ten behoeve van de gemeenteraadsverkiezingen hebben we een stemwijzer gemaakt waarin we de 

opvattingen van de politieke partijen op onderwerpen die van belang zijn voor Horst en Telgt onder 

elkaar hebben gezet. We hebben gekeken wat de mening van de partijen over een aantal 

belangrijke onderwerpen is en die bij elkaar gezet. 

 

Windmolenpark 

Voor het plan om windmolens te plaatsen langs de A28 lagen in het voorjaar de concept-

onderzoeksagenda voor het milieuonderzoek (Notitie Reikwijdte en Detailniveau; NRD) en het 

participatieplan voor windpark Horst en Telgt ter inzage. De buurtvereniging heeft 1 van de maar 

liefst 140 zienswijzen ingediend. Deze is via de website terug te lezen. We hebben ter 

voorbereiding in Ons Huis een informatieavond met leden en bewoners georganiseerd waar we 

zoveel mogelijk details en argumenten met elkaar hebben verzameld en gedeeld. 

 

In aanloop naar het ter inzage leggen van de stukken is door de publicaties van de Provincie een 

groot misverstand ontstaan. De buurtvereniging is GEEN initiatiefnemer bij de plannen voor 

windmolens. We zullen, zoals altijd al het geval was, op de voet volgen wat er gebeurt. Leden van 

het bestuur hebben zitting genomen in de Klankbordgroep maar het is belangrijk om te weten dat 

de Buurtvereniging is geen initiatiefnemer is en geen deel uitmaakt van het project.   

 

Het bestuur houdt alle ontwikkelingen nauwlettend in de gaten zodat de afspraken die in het 

verleden gemaakt zijn over een omgevingsfonds en compensatie voor omwonenden worden 

nagekomen. De buurtvereniging was kritisch en zal dat blijven ten opzichte van de windmolens. 

Liever niet dan wel, maar we willen wel graag mee blijven praten en uit eerste hand geïnformeerd 

worden. 
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Grootschalige woningbouw Horst Noord 

In het (grote) gebied tussen de Horsterhoeve en Doppenberg hebben inwoners in april een 

juridische brief gekregen waarmee er voorkeursrecht op hun percelen werd bevestigd. Hieruit blijkt 

dat het gebied werd aangewezen is als zoekgebied voor grootschalige woningbouw van 1000 tot 

1200 woningen in het gebied. In samenwerking met bewoners is op korte termijn een 

Bewonersinformatieavond georganiseerd om de krachten te bundelen. Daarnaast hebben we ook 

met de bewoners een locatiebezoek voor de politiek georganiseerd.  

Er zijn tegen het voorkeurecht meer dan 80 zienswijzen ingediend. In juni heeft de gemeenteraad 

besloten om het voorkeursrecht op te heffen.   

 

Bewonersavond bedrijventerrein 

Op 29 september is een bewonersavond georganiseerd rond de plannen van de BedrijvenKring 

Ermelo (BKE) voor een bedrijventerrein langs de A28. In de enquête uitslagen is te lezen dat een 

meerderheid van de bewoners geen voorstander is van een  bedrijventerrein dat zich kan 

uitstrekken tot halverwege de Riebroekersteeg: het terrein langs Schaapsdijk/Riebroekersteeg lijkt 

zo’n 55 ha groot te zijn ingetekend, Veldzicht is ongeveer 35 ha. De Buurtvereniging zal deze 

ontwikkeling nauw volgen.  

Hart van Horst 

In 2021 is door het college besloten om voor het gebied rond Ons Huis, waar in het verleden 

diverse plannen en ontwikkelingen ontplooid zijn voor ‘Hart van Horst’ een stedenbouwkundige 

visie te ontwikkelen om zodoende de ontwikkelingen concreet in kaart te kunnen brengen en 

directe kaders te geven. De buurtvereniging heeft in het afgelopen jaar door aanwezig te zijn en 

mee te denken inspraak te hebben op het soort huizen dat er komt, voldoende betaalbare huizen 

voor starters, proberen mogelijk te maken dat Ermeloërs voorrang hebben bij de koop. Maar vooral 

ook om de grote lijnen in de gaten te houden. Het verkeer dus. Het is belangrijk om bij de 

ontwikkeling en eventuele bouw veel rekening te houden met de gevolgen voor verkeersveiligheid. 

Niet alleen in de directe omgeving maar voor heel Horst en Telgt. Verwachting is dat de 3 

varianten van de plannen voor 62 woningen in het eerste of 2e kwartaal in de raad behandeld 

zullen worden. 

 

Fietspad Zeeweg Schaapsdijk 

Een vrij liggend fietspad is nog steeds het uitgangspunt én het doel. We hopen dat in 2023 echte 

vorderingen gemaakt worden  op die dossier. Voor het tracé zijn in 2022 tekeningen gemaakt die 

in het Buurtteam overleg getoond zijn. Er is met bewoners en landeigenaren overleg geweest. 

Vanuit de gemeente is een medewerker die dit onderwerp in het verleden in portefeuille had 

gelukkig weer speciaal teruggehaald om voortgang te boeken.    

 

Aanspreekpunt 

De leden van het bestuur willen graag het direct aanspreekpunt zijn als er vragen, ideeën of 

plannen zijn. Er zijn diverse voorbeelden van korte lijnen waarbij we proberen mee te denken met 

de verschillende bewonersgroepen die samen zijn gekomen doordat er grotere initiatieven in hun 

buurt worden genomen. . 

 

De toekomst/rol Buurtvereniging 

De buurtvereniging heeft als doel om het algemeen belang van de bewoners van Horst en Telgt te 

behartigen. Er zijn veel verschillende ontwikkelingen die in ons buitengebied spelen. Het is een 

voortdurende uitdaging om overal recht aan te doen. Het ophalen van de juiste informatie en 

meningen uit de buurt blijft een belangrijk aandachtspunt.  

februari 2023, 

 

C. Veeningen - voorzitter    M. van Hartskamp - secretaris 
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